
          
REPUBLIKA HRVATSKA 

BJELOVARSKO-BILOGORSKA ŽUPANIJA 
                   GRAD DARUVAR 
                  GRADSKO VIJEĆE 

     
KLASA: 021-04/14-01/4 
URBROJ: 2111/01-01-14-3/1 
   
 

Z A P I S N I K 
 
  s 11. sjednice Gradskog vijeća održane 09. srpnja 2014. godine u velikoj 
vijećnici zgrade Grada Daruvara, s početkom u 18,00 sati. 
 
 
PRISUTNI:  Vendel Varga, Marijan Fila, Diana Takač, Miran Husak, Marcel Medak, 
          Vladislav Prpić, Branko Kovačić, Željka Kollert, Željko Kljajić, Šimun  

         Aščić, Ranko Jeftimija, Ninoslav Medaković, Dinka Ivanović, Vladan  
         Ivković, Mate Karaula 

 
NEDOSTAJE:  Zdenka Čuhnil, Bruno Marić (izostanak opravdali) 
 
OSTALI PRISUTNI: Dalibor Rohlik, Veronika Pilat, Ivana Djedović, 
   Olga Šimon-Danek, Milena Šimić, Ratko Vuković (Gradska uprava) 
 
   Romana Horvat (Pučka knjižnica i čitaonica Daruvar) 
   Dragutin Šimunović (Dom za starije i nemoćne osobe Daruvar) 
   Ivica Milosavljević (Športska zajednica Grada Daruvara) 
   Antun Golubić (Gradsko stambeno Daruvar d.o.o.) 
   Zvonko Cegledi (Gradska tržnica Daruvar d.o.o.) 
   Jovita Bodulušić (DV „V.Nazor“ Daruvar) 
   Zdenka Kutil (Češki dječji vrtić Ferde Mravenca Daruvar) 
   Zdenko Brandejs (Javna vatrogasna postrojba Grada Daruvara 
                                    i Vatrogasna zajednica Daruvar)  
   Dunja Grubić (Termalni vodeni park Daruvar) 
   Stjepan Juraić, Gordana Jareš („Darkom“  d.o.o. Daruvar) 
 
    Martina Marošević (Radio Daruvar), Snježana Sabo (Bjelovarski list),  

Mato Pejić (Jednota Daruvar) 
 
 

VODITELJICA ZAPISNIKA: Milada Sofka 
 
  
  Predsjednik pozdravlja prisutne, zahvaljuje na odazivu, utvrđuje da je na 
sjednici prisutan dovoljan broj članova Gradskog vijeća za pravovaljano odlučivanje i 
predlaže dnevni red kao u pozivu. 



 
  (Na sjednici prisutno 15 članova Gradskog vijeća) 
 
  Na predloženi Dnevni red nije bilo primjedbi, te je jednoglasno usvojen 
sljedeći 

D N E V N I   R E D 
 

  1./ Aktualni sat, 
  2./ Usvajanje zapisnika s 9. sjednice od 24. travnja 2014.g., 
  3./ Prijedlog Odluke o Izmjeni i dopuni  Proračuna 
   Grada Daruvara za 2014.g. 
   - Prijedlog Izmjena i dopuna Socijalnog programa 
     iz Proračuna Grada Daruvara za 2014. g., 
   - Prijedlog Izmjena i dopuna Programa javnih potreba 
     u kulturi Grada Daruvara za 2014. g., 
   - Prijedlog Odluke o izmjenama i dopunama Programa 

  gradnje objekata i uređaja komunalne infrastrukture za 2014. g. 
   - Prijedlog Odluke o izmjenama i dopunama Programa  
      održavanja komunalne infrastrukture za 2014. g. 
  4./ Prijedlog Odluke o prihvaćanju Izvješća o radu i 
   financijskom poslovanju za 2013. godinu gradskih  
   ustanova i ŠZG Daruvara 
   - Dom za starije i nemoćne osobe Ljudevite pl. 
     Janković, Daruvar, 

- Dječji vrtić „Vladimir Nazor“ Daruvar  
- financijsko izvješće 

- Češki dječji vrtić Ferde Mravenca Daruvar  
- financijsko izvješće, 

- Pučka knjižnica i čitaonica Daruvar  
- financijsko izvješće, 

- Javna vatrogasna postrojba Grada Daruvara, 
- Vatrogasna zajednica Daruvar, 
- Športska zajednica grada Daruvara,  

5./ Prijedlog Zaključka o primanju na znanje izvješća o radu 
 i financijskom poslovanju za 2013. g. tvrtki u vlasništvu/ 
           većinskom vlasništvu Grada Daruvara 

- TERMALNI VODENI PARK  „AQUAE BALISSAE“ d.o.o. 
Daruvar, 

- „DARKOM“ d.o.o. Daruvar, 
- „GRADSKA TRŽNICA DARUVARr“ d.o.o. Daruvar, 
- „GRADSKO STAMBENO DARUVAR“ d.o.o. Daruvar, 

6./ Prijedlog Odluke o imenovanju članova Gradskog savjeta 
 mladih Grada Daruvara 

- tajno glasovanje prije donošenja Odluke, 
7./ Prijedlog Odluke o prijenosu prava upravljanja gradskom 
 sportskom dvoranom na Športsku zajednicu grada Daruvara, 
8./ Pitanja i prijedlozi. 

  Nakon toga prešlo se na rad po pojedinim točkama dnevnog reda. 
 
 
  AD/1. 
 
  Aktualni sat 



 
  Dalibor Rohlik izvješćuje vijećnike o aktualnostima u Gradskoj upravi. Projekt 
obnove javne rasvjete  prihvaćen je od strane Ministarstva i ovih dana se kreće s realizacijom 
tog projekta. Projekt rotora kod Dalita je pri kraju, urbanizacija ceste od Daruvara do granice 
s Općinom Končanica je u tijeku, sva infrastruktura je postavljena. Regulacija prometa u 
Preradovićevoj se rješava, o tome je donijeta i Odluka na ovom Gradskom vijeću. Nogostup 
Jelačićeva – Augusta Šenoe rješava se i u jesen bi mogli početi radovi. Sve to odrađuju 
„Hrvatske ceste“. Nastavak radova na rekonstrukciji pruge prema Đulovcu se nastavlja, 
autobusi trenutno prevoze putnike i ne stoje primjedbe da će se ta pruga ukinuti. Radi se i 
projekt rekonstrukcije vijadukta prema Pakracu. Za sada smo uspjeli zadržati prugu na našem 
području. Što se tiče Malog Lošinja, imamo deset grupa, cijena je pristupačna (za odrasle 
1.490,70 kn, za djecu do 14 godina 1.224,30 kn, za djecu do 5 godina 766,65 kn i za djecu do 
3 godine 614,10 kn). Cijena je za devet punih pansiona, prijevoz i boravišnu pristojbu. Za 
goste u Hostelu imamo 10 soba, jedna soba je za osoblje i jedna za kancelariju. Grupe su 
popunjene u zadovoljavajućem broju, imamo i goste iz inozemstva. U zadnjoj grupi se planira 
odraditi turističko predstavljanje Grada Daruvara i preostali kreveti se čuvaju za tu namjenu. 
Slobodnih mjesta još  ima i mogu se ugovoriti. Upita ima svakodnevno i očekujemo jednu 
prosječnu sezonu, obzirom da taj objekt nije radio četiri godine. Što se tiče zbrinjavanja 
otpada – kreće se u selekcijsko zbrinjavanje. Na javni poziv za sufinanciranje javili smo se i 
Fond nam je odobrio sufinanciranje od 40% za nabavku kontejnera za selektivno zbrinjavanje 
otpada. Fondu je poslan i zahtjev za sufinanciranje projektne dokumentacije za reciklažno 
dvorište. Ono bi bilo uz neposredni krug „Darkoma“ i bilo bi u funkciji za grad i okolne 
općine. Projekt sufinanciranja energetske učinkovitosti kuća (fasade i ostalo) se planira i 
stavka u proračunu je povećana za te namjene. Projekt je poslan i vjeruje se da će biti 
prihvaćen. „Darkom“ je početkom šestog mjeseca nabavio novo vozilo za prijevoz 
komunalnog otpada. Fond za zaštitu okoliša je sufinancirao nabavku tog vozila.  
 
  Vijećnička pitanja 
 
  Šimun Aščić postavlja pitanje u svezi Razvojnog centra Daruvar – kada će taj 
Centar moći sam sebe financirati, bez sredstava Grada. Drugo pitanje odnosi se na raspodjelu 
sredstava udrugama, odnosno kriteriji po kojima se dodjeljuju sredstva udrugama. Napominje 
da Astronomsko društvo „Kumova slama“ ima velike manifestacije, a dobio je samo 
10.000,00 kn iz proračuna. Na to pitanje traži pisani odgovor.  
  Dalibor Rohlik napominje da funkcioniranje Razvojnog centra ne ide tako 
lako. Ima dosta toga što se treba razjasniti i vidjeti što treba raditi Razvojni centar, što 
Gradska uprava, a što netko treći. Prate se iskustva drugih gradova. Izabran je model po 
kojem će naš Razvojni centar funkcionirati i pri kraju smo realizacije. Grubišno Polje se želi 
priključiti našem Razvojnom centru i tada bi participirali 50:50%. Općinama u okruženju će 
se ponuditi sporazum, ovisno o njihovim potrebama. U Razvojnom centru nema nikog 
zaposlenog, do jeseni se očekuje da će se netko zaposliti i da će Razvojni centar 
profunkcionirati. O svim aktivnostima je dobivena informacija. 
  Što se tiče udruga – sve udruge moraju donijeti koncem godine zahtjeve za 
uvrštenje u proračun, sa svim planovima i aktivnostima koje žele ostvariti tijekom sljedeće 
godine. Grad nastoji pratiti njihove aktivnosti, naravno u onom dijelu koji je od interesa za 
Grad. Ne dodjeljuju se sredstva udrugama samo da bi one postojale zbog svojih interesa. 
Postavlja se pitanje što građani imaju od tih aktivnosti koje imaju udruge. Grad je u 
potpunosti pratio manifestaciju „10 dana astronomije“.  Postoji Zajednica tehničke kulture 
koja je bila pred gašenjem. Velikim intervencijama Grada uspjelo se održati Zajednicu na 
životu. Oni su ti koji trebaju napraviti kriterije po kojima će svojim članicama dijeliti sredstva 
koja se za Zajednicu tehničke kulture osiguravaju u proračunu. 
 Šimun Aščić ponovo pita kada će Razvojni centar profunkcionirati. 



 Dalibor Rohlik ponavlja da se prvo mora vidjeti kojim pitanjima će se taj Razvojni 
centar baviti. Prema njegovom mišljenju Razvojni centar treba pratiti i pomagati u provođenju 
projekata koje Grad planira. Zatim trebaju pratiti sve ono što bi bilo od interesa za Grad, 
odnosno vidjeti koji natječaji i koji projekti bi bili značajni za Grad i o tome voditi brigu. I to 
se mora unaprijed pratiti, a ne kad se natječaji već otvore. Gradski odjeli će raditi posao koji 
će biti u njihovoj nadležnosti. Do kraja godine očekuje da će Razvojni centar biti potpuni 
servis. 
 Dinka Ivanović postavlja pitanje u svezi izgradnje đačkog doma u Daruvaru, obzirom 
da su ovdje tri srednje škole, planira se Veleučilište. Škole imaju puno upita za upis učenika u 
zanimanja kojih nema u drugim školama iz okruženja, ali je problem smještaj učenika. Moli 
da se o tome ozbiljno razmisli i pokuša nešto napraviti. Radi se nova mreža škola i bit će jako 
bitno da li će biti domskog smještaja ili neće. 
 Dalibor Rohlik odgovara da se o tome razmišlja, to je predviđeno u trećoj fazi 
rješavanja Veleučilišta. Idejno rješenje je napravljeno, predviđa se to u Zrinskoj ulici, tamo 
gdje je nekada bila škola. Mora se napraviti ekonomska računica, kako bi se isplatilo dom 
izgraditi. Nastojat će se to riješiti. Trebalo bi biti najmanje 100 učenika kako bi to bilo 
isplativo. Možda ne bi bilo loše da škole naprave neku analizu potreba za domskim 
smještajem i dostave ju Gradskoj upravi. 
 Željko Kljajić postavlja pitanje o stanju u „Dalitu“. Pita što se dešava u tom 
kompleksu, jer je u zadnje vrijeme vidljivo da se od tamo izvoze stvari. Pita da li Grad ima 
program za sanaciju. Ako nema, nudi pomoć i podršku u rješavanju tih problema, u 
privlačenju investitora. Ako se tamo zaposli i 100 ljudi bilo bi to za ovaj grad jako dobro. 
Odgovor traži u pisanom obliku. 
 Dalibor Rohlik odgovara da se svaki tjedan komunicira s institucijama koje su 
nadležne za pitanje „Dalita“. Dostavit će se pisani odgovor. 
 Željka Kollert postavlja pitanje u svezi Razvojnog centra Daruvar, a pitanje 
nadovezuje na svoje pitanje s prošle sjednice. Postavlja pitanje odgovornosti za planirano i 
odgovornosti za uloženi novac, obzirom da Razvojni centar još uvijek ne radi. Na prošloj 
sjednici koja je održana 24. travnja obećano je da će Razvojni centar profunkcionirati za 
mjesec dana. To se nije dogodilo. U izvješću je napisano da 30. lipnja u Razvojnom centru 
nema zaposlenih. Danas je 09. srpnja i zanima ju odgovornost gradonačelnika za planirano i 
odgovornost za uloženi novac. Danas je gradonačelnik izjavio da se treba posložiti što 
Razvojni centar treba raditi. Prošlo je 15 mjeseci od kada je Razvojni centar osnovan, žalosno 
je da se tek sada postavlja pitanje koja je uloga Razvojnog centra. 
 Dalibor Rohlik napominje da nije prošlo 15 mjeseci, tada je pokrenuta inicijativa za 
osnivanje. U studenom i prosincu 2013. godine imali smo na pola radnog vremena zaposlena 
dva djelatnika koji su svoj posao odradili i opravdali. Bilo bi dobro da sve ide prema planu, 
ali na žalost ne ide. Razvojni centar će biti i za pisanje projekata i za savjetovanje 
gospodarstvenika. Projekt Veleučilišta se nije napravio sam, u to je bilo uključeno 20 ljudi 
koji nemaju veze s Razvojnim centrom.  Izjavljuje da bi vijećnica trebala napisati jedan 
projekt pa bi tada vidjela što to sve znači. 
 Željka Kollert odgovara da njena uloga nije pisanje projekata. 15 mjeseci je prošlo, a 
ovdje se skroz govori u budućem vremenu. Voljela bi da se govori o sadašnjosti i o onom što 
se napravilo. 
 Dalibor Rohlik napominje da je dobiveno izvješće o aktivnostima Razvojnog centra i 
smatra da je to trebalo proučiti. Pisani projekti su bili za Grad i njegov interes, a ovdje se 
govori o bacanju novaca. Projekta je bilo puno. 
 Vladan Ivković postavlja pitanje u svezi odgovornosti gradonačelnika prema 
projektima koji se ne realiziraju i ne postižu ono što je zadano i kako je najavljivano i kako se 
u predizbornoj kampanji govorilo. Zanima ga što je s visokim učilištem, da li će i to nailaziti 
na ovakve teškoće, jer se najavljivalo da će i to krenuti ove jeseni. Mrak je u razvojnom 
centru, ne zna koliko će biti mračno oko Veleučilišta (pri tome misli na nerealizaciju 



projekta). Drugo pitanje se odnosi na javnu rasvjetu u gradu – zašto je mrak na gradskim 
ulicama u kasnim večernjim satima, koji je razlog tome.  
 Dalibor Rohlik odgovara da je projekt Veleučilišta prihvaćen od strane Ministarstva i s 
tim projektom će se ići prema Europskim fondovima. Nije govorio da će Veleučilište krenuti 
ove jeseni, mogu se pogledati svi zapisnici sa sjednica Gradskog vijeća. Rekao je da će se 
Veleučilište otvoriti u jesen 2015. godine. Ono što je obećano u izbornoj kampanji, to se tiče 
njegovog mandata. Zbog „Dalita“ i „Daruvarčanke“ je barem jednom tjedno u Zagrebu u 
raznim institucijama, gdje se čude što Gradska uprava tamo radi jer to nije njena nadležnost. 
Zakoni su jasni i po njima se provodi stečajni postupak. Grad nije vlasnik i nema pravo 
reagirati. Grad bez obzira na to što nije vlasnik, lobira na sve strane i često lobira i kod 
stečajnog upravitelja, kako bi se nešto pokrenulo. Svi koji mogu neka slobodno dovedu 
investitore koji će uložiti velika sredstva u taj kompleks. Vjeruje da će od svih tih lobiranja 
biti rezultata. Što se tiče Veleučilišta – mora se provoditi javni natječaj za konzultanta. 
Ministarstvo je pogriješilo i sada se mora čekati da se ponovi natječaj kako bi se moglo dalje. 
Puno ima zločestih ljudi koji sve rade kako ne bi prošlo ono što Grad radi i što želi. To je na 
žalost naša stvarnost. Što se tiče javne rasvjete, imamo redukciju jer nema dovoljno sredstava 
za plaćanje. Zbog toga se i ide na LED rasvjetu kako bi se moglo uštedjeti.  
 Vladislav Prpić postavlja pitanje u svezi mogućnosti kupovine školskih knjiga za 
učenike. Predlaže da se nekako iznađu sredstva za tu namjenu, jer u ovom rebalansu nije vidio 
da je to planirano. Roditeljima nekako treba pomoći jer su knjige jako skupe a ove godine idu 
sve nove knjige. To je veliki udar roditeljima. Moli da se nekako pronađu sredstva za pomoć 
roditeljima. Podsjeća da je zamolio da komunalni redar i stručne službe pogledaju platanu kod 
željezničkog kolodvora i da se vidi neko rješenje jer će netko stradati. Trebalo bi barem 
očistiti granje oko platane kako bi se lakše moglo uočiti pješaka. 
 Dalibor Rohlik odgovara da Grad nema sredstava za kupnju knjiga svim učenicima, ali 
da se u okvirima mogućnosti pomaže roditeljima koji dostave zahtjev za pomoć. Ne vjeruje da 
Grad može osigurati veća sredstva za tu namjenu. Prvacima se kupuju prsluci i marame da 
budu uočljivi na cesti. Plaća se prometna edukacija za učenike prvih razreda. U gradu ima 
preko 1200 učenika i smatra da nije realno da Grad to sve može isfinancirati. Komunalni 
redar je s Komisijom za promet otišao na teren i nisu se složili s uklanjanjem platane, slaže se 
s tim da se treba očistiti oko nje i možda bi se rasvjetom trebalo malo više osvijetliti taj 
pješački prijelaz. Tražit će detaljno izvješće od Komisije da se vidi koliko je tamo bilo 
prometnih nesreća. 
 Vladislav Prpić naglašava da je tražio da se barem malo roditeljima pomogne u kupnji 
knjiga. Što se tiče platane, nije tražio da se ona ukloni, već da se očisti prostor oko nje i da se 
izmijesti pješački prijelaz malo dalje, kako bi se lakše uočavalo pješake. Moli da Komisija 
razmotri mogućnost premještanja pješačkog prijelaza. 
   
 Vendel Varga napominje da su dobiveni troškovi pripreme sjednice Gradskog vijeća. 
Na nekoliko sjednica se već razgovaralo o tome da se materijali šalju elektroničkim putem i 
da se nabave tableti. U prosincu je rečeno da je Grad zaprimio i da ima dvije ponude, te da će 
stručne službe to odraditi. Od tada je prošlo šest mjeseci, a još to nije riješeno. Pita da li se od 
toga odustalo i koji su razlozi da to tako dugo traje. 
 Dalibor Rohlik odgovara da se tražilo nove ponude i to je u realizaciji. Uskoro će se 
dobiti tableti i materijali će se dobivati elektronskim putem. 
 
  Aktualni sat je završen. 
 
  AD/2. 
 
  Usvajanje zapisnika s 9. sjednice od 24. travnja 2014.g. 
 
  Nije bilo primjedbi te je donijeta sljedeća 



 
O d l u k a 

 
  Zapisnik s 9. sjednice od 24. travnja 2014.g., jednoglasno je usvojen, bez 
primjedbi. 
  (Na sjednici prisutno 15 vijećnika). 
 
  AD/3. 
 
  Prijedlog Odluke o Izmjeni i dopuni  Proračuna 
  Grada Daruvara za 2014.g. 
   - Prijedlog Izmjena i dopuna Socijalnog programa 
     iz Proračuna Grada Daruvara za 2014. g., 
   - Prijedlog Izmjena i dopuna Programa javnih potreba 
     u kulturi Grada Daruvara za 2014. g., 
   - Prijedlog Odluke o izmjenama i dopunama Programa 

  gradnje objekata i uređaja komunalne infrastrukture za 2014. g. 
   - Prijedlog Odluke o izmjenama i dopunama Programa  
      održavanja komunalne infrastrukture za 2014. g. 
 
 Dodatno obrazloženje dao je Dalibor Rohlik. Napominje da se Proračun povećava za 
238.002,00 kn (0,77%) i to zbog usklađenja prihoda i rashoda s dosadašnjim ostvarenjem, te 
očekivanom realizacijom do kraja proračunske godine. Kod prihoda se planira smanjenje 
prihoda od pomoći iz državnog proračuna i to za 844.000,00 kn. Plan za 2014. godinu rađen 
je na osnovi ostvarenja unazad nekoliko godina i za 2014. godinu planiran je u iznosu od 
1.300.000,00 kn. Radi se o prihodu koji je ostvaren od poreza na dobit koji se uplaćuje 
direktno u državni proračun. Grad nikada nije znao i ne može znati koliko mu tog prihoda 
pripada obzirom da se raspodjela obavlja u FINI i to ovisno o područjima od posebne državne 
skrbi. U ovoj godini smo s tog osnova dobili ukupno 1.821.213,24 kn. U lipnju smo od 
Ministarstva financija dobili dopis kojim nas obavještavaju da je došlo do zabune, odnosno 
pogrešne raspodjele sredstava u FINI, te da iznos od 1.365.909,89 kn do kraja rujna trebamo 
vratiti u državni proračun, što znači da u 2014. godini od te vrste prihoda Gradu pripada samo 
455.000,00 kn. Do greške je došlo jer područje grada nije kompletno u državnoj skrbi, već 
samo 25%, a FINA je obračunavala kao da je 100%.  To je za naš proračun sad veliki problem 
i mora se pronaći način kako to riješiti.  Prihodi od prodaje nefinancijske imovine se 
povećavaju zbog prijenosa komunalnih vodnih građevina na vodoopskrbno poduzeće što se 
planira provesti do kraja godine (zakonska obveza), a također se u istom iznosu povećavaju i 
rashodi, odnosno udio Grada u temeljnom kapitalu. Pojedine vrste rashoda, kao što su rashodi 
za zaposlene, smanjuju se. Razlog tome je ukidanje Programa Dnevni boravak i pomoć i 
njega u kući (u jednom dijelu to je prenijeto na Dom za starije i nemoćne osobe Daruvar) i 
zbog neprovođenja programa javnih radova. Proračunskim korisnicima su planirana sredstva 
ostala ista. Ima malih promjena kod programa javnih potreba u sportu, kulturi i socijali. 
Značajnije promjene se predlažu u Odjelu za gospodarstvo, graditeljstvo, prostorno uređenje i 
komunalne djelatnosti i to: za sljedeću godinu odgađa se Poduzetnička zona Zapad 3 i 
nadstrešnica na gradskom groblju, planiraju se radovi na plinskog mreži u Gajevoj ulici, 
povećavaju se izdaci za energetsku učinkovitost stambenih objekata, te se planira uređenje 
pješačke staze u ulici Njivice. Prihodi od prireza u prvih šest mjeseci ove godine iznose 
870.000,00 kn. 
 Marijan Fila izvješćuje da je Povjerenstvo za financije i proračun na svojoj sjednici 
razmotrilo izmjene  i dopune Proračuna za 2014. godinu i jednoglasno ih podržalo. 
 
 U raspravi su učestvovali Miran Husak, Dalibor Rohlik, Vladan Ivković, Vladislav 
Prpić, Marcel Medak i Veronika Pilat. 



 
 Miran Husak postavlja pitanje u svezi sredstava za informatičko idejno rješenje, 
ugovora o djelu – za koga i za što je povećanje, te pitanje u svezi povećanja reprezentacije.  
 Dalibor Rohlik odgovara da se reprezentacija više puta smanjivala, da su sredstva 
nedovoljna jer se ne može ići kod nekoga nešto tražiti i lobirati, a da se ne ponese neka 
sitnica. Udruge dolaze u Grad tražiti poklone kada imaju neke svoje aktivnosti i svoja 
događanja. Sredstva za informatička idejna rješenja se odnose na Veleučilište, isto kao i 
sredstva kod ugovora o djelu. Sve poslove koje ne može Grad sam odraditi mora ugovarati.  
 Miran Husak napominje da nema ništa protiv povećanja, samo je tražio pojašnjenje. 
 
 Vladan Ivković iznosi stav Laburista o rebalansu proračuna – jasno je da planiranje i 
izvršavanje nije ni malo dobro, što je znak da se nije niti dobro planiralo, a niti se vodi računa 
o izvršavanju. Željeli bi da proračun bude precizniji, barem što se tiče potrošnje sredstava. 
Neće podržati ove izmjene proračuna. 
 Dalibor Rohlik odgovara da će o ovom stavu razmisliti. No postavlja pitanje što će se 
desiti kada matična škola g. Ivkovića dođe ovdje i zatraži da im se plati gorivo za neko 
natjecanje na koje idu, ili plati dio troškova za putovanja na natjecanja izvan Hrvatske. Pita da 
li je Grad mogao imati saznanja o tome prošle godine i da li je to moglo biti planirano. 
Rebalans proračuna upravo i služi za takve i slične slučajeve, gdje se nije moglo točno 
planirati. Ne vidi u tome neki problem. Neke stvari se moraju rješavati u hodu iako nisu 
planirane.  
 Vladan Ivković napominje da to može razumjeti, ali boji se da je toga previše. 
 Dalibor Rohlik pita koliko je to u postotku izmjena na planiranim stavkama i na kojim 
stavkama. 
 Vladan Ivković odgovara da se to sve vidi na stavkama gdje je izvršenje veće od 
100%. 
 Dalibor Rohlik napominje da g. Ivković očito nije shvatio svrhu rebalansa. Grad ne 
može sve točno planirati, a posebno ne kod prihoda od poreza na dobit koji se uplaćuje 
direktno državnom proračunu. Razumije da se trebaju predstavljati stavovi, ali prije toga treba 
razmisliti. Ovo nije prvi rebalans koji se radi, svake godine je tako. 
 
 Vladislav Prpić postavlja pitanje u svezi povećanje računa 38229 pozicije 663 ostale 
kapitalne donacije građanima i kućanstvima, obzirom da je povećanje za 450.000,00 kn, 
odnosno 1000%. Pita o čemu se radi.  
 Milena Šimić pojašnjava da se radi o sredstvima Fonda za energetsku učinkovitost, o 
kojima nismo imali saznanja kada se radio proračun prošle godine. 
 Vendel Varga smatra da se sve nejasnoće trebaju razjasniti. 
 Vladislav Prpić napominje da se nadstrešnice za kolumbarije trebaju napraviti, jer su 
uvjeti prilikom ispraćaja pokojnika loši. Svjestan je da za to nema sredstava, ali je zbog toga 
nezadovoljan. 
 Marcel Medak napominje da je ostvarenje proračuna do 30.06. ove godine samo 30%, 
što je jako malo. Pita da li će se proračun uspjeti ostvariti u planiranom postotku. Smatra da je 
to dosta upitno. 
 Dalibor Rohlik odgovara da je svake godine tako, do konca godine se uvijek uspije 
doći do nekih 85-90%.    
 Veronika Pilat pojašnjava da se iznos za Dnevni boravak i pomoći u kući smanjuje jer 
je projekt završen. Došlo je do reorganizacije i to je sada u dva projekta. Registrirano je to u 
Domu za starije i nemoćne i ta stavka je povećana. Vidjet će se koliko će Ministarstvo 
socijalne politike i mladih taj projekt financirati, a očekuje se i financiranje od strane 
Županije. 
 
 Više nije bilo učesnika u raspravi, te je donijete sljedeće 
 



O d l u k e 
 

  1./ Odluka o Izmjeni i dopuni  Proračuna Grada Daruvara za 2014.g., 
usvojena je većinom glasova (9 za, 2 protiv – Vladan Ivković, Željka Kollert, 4 
suzdržana – Željko Kljajić, Marcel Medak, Šimun Aščić, Mate Karaula). 
  2./ Izmjena i dopuna Socijalnog programa iz Proračuna Grada 
Daruvara za 2014. g., usvojena je većinom glasova (9 za, 2 protiv – Vladan Ivković, 
Željka Kollert, 4 suzdržana – Željko Kljajić, Marcel Medak, Šimun Aščić, Mate 
Karaula). 
  3./ Izmjena i dopuna Programa javnih potreba  u kulturi Grada 
Daruvara za 2014. g., usvojena je većinom glasova (9 za, 2 protiv – Vladan Ivković, 
Željka Kollert, 4 suzdržana – Željko Kljajić, Marcel Medak, Šimun Aščić, Mate 
Karaula). 

 4./ Odluka o izmjenama i dopunama Programa gradnje objekata i 
uređaja komunalne infrastrukture za 2014. g. usvojena je većinom glasova (9 za, 2 
protiv – Vladan Ivković, Željka Kollert, 4 suzdržana – Željko Kljajić, Marcel Medak, 
Šimun Aščić, Mate Karaula). 

 5./ Odluka o izmjenama i dopunama Programa održavanja 
komunalne infrastrukture za 2014. g. usvojena je većinom glasova (9 za, 2 protiv – 
Vladan Ivković, Željka Kollert, 4 suzdržana – Željko Kljajić, Marcel Medak, Šimun 
Aščić, Mate Karaula). 

 (Na sjednici prisutno 15 vijećnika). 
 
    AD/4. 
 
  Prijedlog odluke o prihvaćanju Izvješća o radu i 
  financijskom poslovanju za 2013. godinu gradskih  
  ustanova i ŠZG Daruvara 
   - Dom za starije i nemoćne osobe Ljudevite pl. 
     Janković, Daruvar, 

- Dječji vrtić „Vladimir Nazor“ Daruvar  
- financijsko izvješće 

- Češki dječji vrtić Ferde Mravenca Daruvar  
- financijsko izvješće, 

- Pučka knjižnica i čitaonica Daruvar  
- financijsko izvješće, 

- Javna vatrogasna postrojba Grada Daruvara, 
- Vatrogasna zajednica Daruvar, 
- Športska zajednica grada Daruvara 

 
 
     - Dom za starije i nemoćne osobe Ljudevite pl. Janković Daruvar 
 
 Dodatno obrazloženje dao je Dragutin Šimunović. Naglasio je da se plan i program 
izvršio i više nego što je planirano, obzirom da se organizirala humanitarna akcija dodjele 
hrane materijalno ugroženim osobama. 
 
 Nije bilo rasprave, te je donijeta sljedeća 
 

O d l u k a 
 
 Izvješće o izvršenju programa rada i financijskom poslovanju za 2013. g. Doma 
za starije i nemoćne osobe Ljudevite pl. Janković Daruvar, prihvaća se jednoglasno. 



  (Na sjednici prisutno 15 vijećnika). 
 

- Dječji vrtić „Vladimir Nazor“ Daruvar  
- financijsko izvješće 

- Češki dječji vrtić Ferde Mravenca Daruvar  
- financijsko izvješće 

 
   Dodatno obrazloženje dala je Jovita Bodulušić. Naglasila je da je plan realiziran 99%.  
Zadovoljni su s rezultatom svog rada. 
 Zdenka Kutil također izražava zadovoljstvo s radom i ostvarenjem plana.  
   
 U raspravi su učestvovali Vendel Varga, Jovita Bodulušić, Zdenka Kutil i Veronika 
Pilat. 
 Vendel Varga postavlja pitanje da li su vrtići ostvarili svoj plan po osnovi vlastitih 
prihoda, te da li Grad podmiruje svoje obveze prema vrtićima. 
 Jovita Bodulušić i Zdenka Kutil izjavljuju da su zadovoljni ostvarenjem svojih prihoda 
i sredstvima koje im doznačuje Grad. 
 Veronika Pilat napominje da Grad i vrtići svaki mjesec zajedno planiraju troškove i 
prihode i to sve funkcionira. Zadovoljan je Grad, zadovoljni su vrtići i vijećnici bi isto trebali 
biti zadovoljni. 
 
 Više nije bilo učesnika u raspravi te su donijete sljedeće 
 

O d l u k e 
 
  1./ Financijsko izvješće Dječjeg vrtića „Vladimir Nazor“ Daruvar za 
2013. godinu, jednoglasno se prihvaća. 
  2./ Financijsko izvješće Češkog dječjeg vrtića Ferde Mravenca 
Daruvar za 2013. godinu, jednoglasno se prihvaća. 
  (Na sjednici prisutno 15 vijećnika).       
 

- Pučka knjižnica i čitaonica Daruvar  
- financijsko izvješće 

 
   Nije bilo dodatnog obrazloženja niti rasprave, te je donijeta sljedeća 
 

O d l u k a 
 
  Financijsko izvješće Pučke knjižnice i čitaonice Daruvar za 2013. godinu, 
jednoglasno se prihvaća. 
  (Na sjednici prisutno 15 vijećnika). 
 

- Javna vatrogasna postrojba Grada Daruvara 
 
    Dodatno obrazloženje dao je Zdenko Brandejs.  Naglasio je da je Javna vatrogasna 
postrojba izvršila svoj plan i program rada. Što se tiče financijskog izvješća poslovalo se 
pozitivno, ali samo zbog potpore iz državnog proračuna za poslove u požarnim sezonama. 
Grad i Općine ne izvršavaju redovno svoje obveze. Poslovanje je otežano, ali je usprkos svim 
teškoćama rad bio uspješan i prepoznatljiv. 
 
 Nije bilo rasprave, te je donijeta sljedeća 
 

O d l u k a 



 
  Izvješće o poslovanju i Financijsko izvješće Javne vatrogasne postrojbe 
Grada Daruvara za 2013. godinu, jednoglasno je prihvaćeno. 
  (Na sjednici prisutno 15 vijećnika). 
 
 Vladan Ivković i Miran Husak nisu na sjednici. 
 
 

- Vatrogasna zajednica Daruvar 
 
     Dodatno obrazloženje dao je Zdenko Brandejs. Naglasio je da se rad 
Vatrogasne zajednice velikim dijelom  bazira na radu volontera. Kao udruga financira se 
sukladno Zakonu o vatrogastvu. Vjeruje da će Grad, kao i do sada s posebnom pozornošću 
pratiti i vrednovati vatrogastvo, te nastojati izdvojiti i više financijskih sredstava od onih 
propisanih zakonom. 
 
    Nije bilo rasprave, te je donijeta sljedeća 
 

O d l u k a 
 
  Izvješće o radu i financijskom poslovanju Vatrogasne zajednice Daruvar 
za 2013. godinu, jednoglasno je usvojeno. 
  (Na sjednici prisutno 13 vijećnika). 
 

- Športska zajednica grada Daruvara 
  
     Nije bilo rasprave te je donijeta sljedeća 
 

O d l u k a 
 
  Izvješće o radu i financijsko izvješće Športske zajednice Grada Daruvara 
za 2013. godinu, jednoglasno je prihvaćeno. 
  (Na sjednici prisutno 13 vijećnika). 
 
 
  P A U Z A 
 
  Vladan Ivković i Miran Husak su se vratili na sjednicu. 
 
 
  AD/5. 
 
  Prijedlog Zaključka o primanju na znanje izvješća o radu 

i financijskom poslovanju za 2013. g. tvrtki u vlasništvu/većinskom 
vlasništvu Grada Daruvara 

- TERMALNI VODENI PARK „AQUAE BALISSAE“ d.o.o. 
Daruvar, 

- „DARKOM“ d.o.o. Daruvar, 
- „GRADSKA TRŽNICA DARUVAR“ d.o.o. Daruvar, 
- „GRADSKO STAMBENO DARUVAR“ d.o.o. Daruvar 

 
  TERMALNI VODENI PARK „AQUAE BALISSAE“ d.o.o. 

Daruvar    



      Dodatno obrazloženje dala je Dunja Grubić. Naglasila je da se usprkos svim 
teškoćama koji prate Termalni vodeni park, prošla godina uspjela završiti s pozitivnim 
poslovnim rezultatom. Ulagali su se maksimalni napori na smanjivanju troškova poslovanja, a 
na tome će se i na dalje inzistirati. U 2013. godini pokrenut je postupak predstečajne nagodbe. 
Zbog nedostatka sredstava marketing se sveo samo na lokalnu radio postaju, facebook i 
internetsku stranicu. Broj posjetitelja se smanjio,  a razlog tome je i rad bazena u Lipiku i 
lošije vremenske prilike. 
 
 U raspravi je učestvovao Branko Kovačić. Smatra da nije dobro da se na marketingu 
štedi, jer je to jako važno. Ako se nigdje ne reklamiramo i ne predstavljamo, normalno je da 
će i posjetitelja biti manje. O tome treba voditi računa. 
 
  Više nije bilo učesnika u raspravi, te je donijet sljedeći 
 

Z a k l j u č a k 
 
  Prima se na znanje Izvješće o poslovanju tvrtke TERMALNI VODENI 
PARK „AQUAE BALISSAE“ d.o.o. Daruvar, za 2013. godinu. 
  (Na sjednici prisutno 15 vijećnika). 
 

- „DARKOM“ d.o.o. Daruvar 
 
    Dodatno obrazloženje dao je Stjepan Juraić. Naglasio je da je tvrtka poslovala 
pozitivno, uz sve teškoće s kojima se susreće tijekom poslovanja. Pokušavaju se rješavati 
problemi plinske mreže, barem tamo gdje se vrše neka prekopavanja. Kompletna sanacija će 
biti znatno veća, ove godine bi trebala biti gotova dokumentacija.  
 
 U raspravi su učestvovali Branko Kovačić i Stjepan Juraić. 
 Branko Kovačić napominje da bi bilo vrijeme da se ograda na groblju u Donjem 
Daruvaru sanira, jer zaista loše izgleda. To nije neki veliki zahvat. 
 Stjepan Juraić se slaže s primjedbom i obećava da će se to riješiti u građevinskom 
periodu. 
 
 Više nije bilo učesnika u raspravi, te je donijet sljedeći 
 

Z a k l j u č a k 
 
  Prima se na znanje Izvješće o poslovanju tvrtke „DARKOM“ d.o.o. 
Daruvar, za 2013. godinu. 
  (Na sjednici prisutno 15 vijećnika). 
 

- „GRADSKA TRŽNICA DARUVAR“ d.o.o. Daruvar 
 
   Dodatno obrazloženje dao je Zvonko Cegledi. Naglasio je da se plan ostvario više 
nego što je prvobitno planiran, te je rebalansom povećan. Usprkos teškoćama u poslovanju, s 
rezultatom su zadovoljni. 
 
 Nije bilo učesnika u raspravi, te je donijet sljedeći 
 

Z a k l j u č a k 
 
 Prima se na znanje Izvješće o poslovanju za 2013. g. za tvrtku „GRADSKA 
TRŽNICA DARUVAR“ d.o.o. Daruvar. 



  (Na sjednici prisutno 15 vijećnika).  
 

- „GRADSKO STAMBENO DARUVAR“ d.o.o. Daruvar 
 
  Nije bilo dodatnog obrazloženja niti rasprave, te je donijet sljedeći 
 

Z a k l j u č a k 
 
 Prima se na znanje Izvješće o poslovanju za 2013. godinu za „GRADSKO 
STAMBENO DARUVAR“ d.o.o. Daruvar. 
  (Na sjednici prisutno 15 vijećnika). 
 
 
  AD/6. 
 
  Prijedlog Odluke o imenovanju članova Gradskog savjeta 

mladih Grada Daruvara 
- tajno glasovanje prije donošenja Odluke 

 
   Vendel Varga obrazlaže da se na osnovu usvojene odluke o pokretanju postupka za 
imenovanje članova Gradskog savjeta mladih provelo aktivnosti, prikupljene su kandidature 
koje su provjerene i sve su pravovaljane. Na današnjoj sjednici treba se tajnim glasovanjem 
izabrati članove Gradskog savjeta mladih. Glasački listići su pripremljeni. Pročelnica Olga 
Šimon-Danek podijelila je vijećnicima glasačke listiće 
 
  Vrši se tajno glasovanje. 
 
  Povjerenstvo za izbor i imenovanje Grada Daruvara preuzelo je od pročelnice 
kovertu s upotrijebljenim listićima i udaljilo se u drugi prostor radi prebrojavanja glasova. 
 
 Diana Takač, predsjednica Povjerenstva za izbor i imenovanje daje izvješće o 
provedenom glasovanju. 
 Povjerenstvo je zaprimilo 15 glasačkih listića. Utvrđeno je da je 13 listića važećih, a 2 
listića su nevažeća. 
 Zatim izvještćuje da je Mario Volgemut dobio 13 glasova, Anamarija Toplak 12 
glasova, Emina Šimek-Kovačić 11 glasova, Tanja Herceg 11 glasova, Kristina Dalponte 11 
glasova, Saša Selihar 9 glasova, Olja Otković 9 glasova, Tea Bošnjak 5 glasova, Valentina 
Matička 5 glasova, Neven Čepčar  i Robert Vacka nisu dobili niti jedan glas. 
 
 Prema dobivenim glasovima u Gradsi savjet mladih Grada Daruvara izabrani su 
članovi i njihov i zamjenici: Mario Volgemut (zamjenik Ilija Darmanović), Anamarija Toplak 
(zamjenica Matea Hubinka), Emina Šimek Kovačić (zamjenica Marijana Klir), Tanja Herceg 
(zamjenica Lorena Valentić Žarković), Kristina Dalponte (zamjenik Dino Kubin), Saša 
Selihar (zamjenik Antonio Mik) i Olja Otković (zamjenica Jasna Malina). 
 
  Nije bilo rasprave te je donijeta sljedeća 
 

O d l u k a 
 
  U Savjet mladih Grada Daruvara izabrani su: Mario Volgemut (zamjenik 
Ilija Darmanović), Anamarija Toplak (zamjenica Matea Hubinka), Emina Šimek 
Kovačić (zamjenica Marijana Klir), Tanja Herceg (zamjenica Lorena Valentić 



Žarković), Kristina Dalponte (zamjenik Dino Kubin), Saša Selihar (zamjenik Antonio 
Mik) i Olja Otković (zamjenica Jasna Malina). 
  Jednoglasno usvojeno. 
  (Na sjednici prisutno 15 vijećnika). 
 
  AD/7. 
 
  Prijedlog Odluke o prijenosu prava upravljanja gradskom 

sportskom dvoranom na Športsku zajednicu grada Daruvara 
 

   Vendel Varga obrazlaže da „Daruc“ koji je do sada upravljao sportskom dvoranom 
više ne želi njome upravljati. Predlaže se da se upravljanje sportskom dvoranom prenese na 
Športsku zajednicu Grada Daruvara, obzirom da je to sportska udruga kojoj je isključiva 
djelatnost i interes razvoj sporta na području Grada Daruvara. Vjeruje da će Športska 
zajednica kvalitetno upravljati tom dvoranom. 
 
 U raspravi su učestvovali Marcel Medak i Dalibor Rohlik. 
 Marcel Medak napominje da je dvorana u dosta lošem stanju, da u nju treba investirati. 
Vjeruje da će Športska zajednica Grada Daruvara to dobro raditi. „Daruvarske toplice“ će i na 
dalje, u okviru mogućnosti, pomagati u sanaciji dvorane. Trebalo bi se više povesti računa i o 
čistoći dvorane jer higijena nije baš na nivou. 
 Dalibor Rohlik ne zna da li je bilo sretno rješenje s „Darucom“ ili nije, ali stanje je 
sada kakvo je. Nije to sada prebacivanje odgovornosti na Športsku zajednicu. Nije se odustalo 
niti od toga da dvoranu preuzme ministarstvo, jer škole nisu u vlasništvu Grada. Ovo rješenje 
koje se sada predlaže je privremeno i nada se da će biti dobro. Higijena u dvorani nije dobra i 
na to je već više puta upozoravao. Grad ne bježi od svoje odgovornosti i već je puno sredstava 
uložio u sanaciju. Ulaganja će biti i dalje, a ako se to ne uspije prenijeti na ministarstvo, morat 
će se napraviti plan sanacije i to početi rješavati. 
 
 Više nije bilo učesnika u raspravi, te je donijeta sljedeća 
 

O d l u k a 
 
  Odluka o prijenosu prava upravljanja gradskom sportskom dvoranom na 
Športsku zajednicu grada Daruvara, jednoglasno je usvojena. 
  (Na sjednici prisutno 15 vijećnika). 
 
 
  AD/8. 
 
  Pitanja i prijedlozi 
 
  Nije bilo pitanja, predsjednik zaključuje rad sjednice u 20,35 sati. 
 
Voditeljica zapisnika:                           Predsjednik: 
     Milada Sofka      Vendel Varga, upr.prav. 
 


